



Sara Wood has been a member of the OFA Board of Directors since 2021 and most recently was board vice president this past year. She is also currently the vice president of the Agriculture Adaptation Council.

Sara is a dedicated, lifelong advocate for the agricultural industry. Her journey began as an active 4-H member in her adolescent years. This led to her first opportunities to represent and promote the agriculture industry as the 2006 Mitchell fair ambassador and the 2012-2013 Ontario Queen of the Furrow. In 2013, she embarked on a journey to broaden her horizons and expand her leadership skills, participating in the Advanced Agriculture Leadership Program (AALP). Touring to Chile and Argentina, she got to experience firsthand through this program some of the struggles other farmers faced when they were not able to unify their voices for the best of the industry. She brought these learnings back home with her and implemented them as a sitting member of the Perth County Federation of Agriculture Board of Directors. She has been on the PCFA since 2012, spending 5 of those years on the executive committee. She was also the PCFA board president in 2020-21. Part of her work there included collaborating on the Fields to Fork campaign which successfully reached both rural and urban communities to promote agriculture in the county.

Sara is forward-thinking and determined to make positive change for the future of Ontario's agricultural industry. She believes in collaboration and creating one unified voice across the industry to advocate for government policy change. As part of the OFA board, she hopes to work on continuing to build and strengthen the relationships that OFA has while broadening our voice with other industries.

Sara currently manages and owns a grains and oil seed farm, growing corn, wheat, soybeans and cover crop and diversified into a broiler operation in Perth County, along with her husband, Chris, their son, Logan, and her mother, Deb. She holds a Bachelor of Arts from the University of Guelph, and she is also an accomplished marathon runner, swimmer, and breast cancer survivor.

Sara looks forward to learning and growing not only in her personal life, but also in her business and around the board table, working towards leaving the agriculture community better than how we found it, and strengthening our future for the next generation of farmers.



Sara Wood siège au conseil d'administration de la Fédération de l'agriculture de l'Ontario (FAO) depuis 2021, et y occupe les fonctions de vice-présidente depuis un an. De plus, elle assume actuellement la vice-présidence de l'Agricultural Adaptation Council.

Ardente défenseuse du secteur agricole, Sara possède une feuille de route éprouvée. À l'adolescence, elle joue un rôle actif au sein des 4-H, ce qui l'amène ensuite à représenter et à promouvoir le secteur en tant qu'ambassadrice de la foire agricole de Mitchell (2006) et Reine du sillon de l'Ontario (2012-2013). En 2013, sa participation à l'Advanced Agriculture Leadership Program (programme avancé de leadership agricole) lui permet d'élargir ses horizons, de développer ses compétences en leadership et de constater sur le terrain, au Chili et en Argentine, certains des problèmes auxquels se heurtent les agriculteurs et les agricultrices qui ne sont pas en mesure d'unir leurs voix pour soutenir le secteur. Dès son retour au Canada, elle met ses apprentissages au service du conseil d'administration de la Fédération de l'agriculture du comté de Perth, dont elle est membre depuis 2012. Sara siège au comité de direction pendant cinq ans et assume la présidence en 2020-2021. Son travail l'amène notamment à collaborer à la campagne Fields to Forks, qui réussit à faire rayonner l'agriculture dans les collectivités rurales et urbaines de la région.

Toujours à l'avant-garde et déterminée à poser des gestes concrets pour préparer l'avenir du secteur agricole de l'Ontario, Sara entend favoriser la collaboration et consolider la voix du secteur pour préconiser des changements dans les politiques gouvernementales. Au sein du conseil d'administration de la FAO, elle s'engagera à renforcer les relations et à accroître l'influence de l'organisation en joignant nos voix avec celles d'autres secteurs.

Sara est propriétaire-exploitante d'une ferme de céréales et d'oléagineux dans le comté de Perth. Son époux Chris, leur fils Logan, sa mère Deb et elle produisent du maïs, du blé, du soya et des cultures de couverture et se sont lancés dans l'élevage de poulets à griller. Elle est titulaire d'un baccalauréat ès arts de l'Université de Guelph. Elle est également une marathonnienne et une nageuse accomplie, ainsi qu'une survivante du cancer du sein.

Sara anticipe cette prochaine occasion d'apprentissage et de croissance personnelle et professionnelle avec beaucoup d'intérêt. Elle compte tirer parti de son rôle autour de la table du conseil d'administration de la FAO pour améliorer et renforcer l'avenir de la communauté agricole pour la prochaine génération.